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Verksamhetsåret 2021-01-01 – 2021-12-31

Styrelsen har bestått av:

● Pierre Le Fevre (Ordförande)
● Oscar Ekenlöw (Vice ordförande)
● Vakant (Kassör)
● Karl Janrik (Sekreterare)
● Jacob Lundin (till 2021-06-30) (Ledamot)
● Emil Karlsson (från 2021-07-01) (Ledamot)
● Mats-hjalmar murman (Ledamot)
● Joanna Kubik (Ledamot)

Arbetet mot 2021 års verksamhetsplan

· Få kontinuerlig inkomstkälla

KTH har under 2021 sett över ersättning till sektionerna i och med detta så har sektionen fått en

stabilare inkomst. Detta då vi enklare kan räkna på antalet studenter och ta reda på inkomsten.
Detta arbete fortsätter under 2022 för att få in rutinerna med KTH.

· Öka transparens och samarbete mellan styrelsen, dess organ och nämnder

Sektionen har fortsatt med att publicera protokoll och kallelser på isflemingsberg.se. Samarbete

gjordes främst över gruppchattar med involverade medlemmar.

· Öka styrelse och sektionsengagemang

Då vårterminen av 2021 höll all sektions verksamhet nedstängd har det varit en utmaning att sätta

rutiner och få ökat engagemang. I och med hösten och de något lättade restriktionerna så har fler
kommit in och engagerat sig. Styrelsen föreslår dock att detta ska fortsatt vara på dagordningen för
att skapa en inkludernade verksamhet.

· Hålla hårdare på att sektionens arbete följer styrdokument och SMs beslut

För att se till att detta kan göras beslutade sig styrelsen tidigt i verksamhetsåret att sektionens
styrdokument behövdes ses över. Resultatet av detta är en uppsättning nya styrdokument som
sektionen nu använder, uppdelade i modulära dokument som enkelt kan förändras på SM.

· Ordna rutiner och struktur, samt dokumentera inför en tydligare överlämning för nästkommande
sektionsstyre

Arbetet med att skapa ett årshjul påbörjades men blev aldrig färdigt. Mycket av det oklara med skåp
och sektionens medlemsregister klargjordes med introduktionen av Visma som affärsprogram för hela
sektionen. Google Workspace introducerades som ett sätt att ordna dokument och vilka som har
tillgång. Detta förenklar förhoppningsvis arbetet för framtida engagerade

Allmänt

Styrelsens och sektionens verksamhet har blivit hårt drabbad av Covid-19 pandemin. Möjligheten

kring att anordna evenemang och annan verksamhets har ej kunnat gjorts med anledning av att
möjlighet att träffas inte har funnits och intresse kring digitala evenemang inte funnits samt, varit



svårt att återskapa de traditionsenliga evenemangen så som Osqvik på en digital plattform.


